



Vadim Kaptur (1980). Graduated Odessa National Academy of Telecommunications n.a. A.S. Popov (ONAT), Ukraine, in 2002. In 2007 defended his thesis and received Ph.D degree in telecommunications. From the first training course (1998) worked in the Research & Development department, and in 2009 he was appointed vice-rector on scientific work of ONAT. Has more than 60 published scientific works, and is the author of the «Child online protection Worldwide» project (www.copworldwide.org), under which created and operates the system to restrict access to inappropriate Internet resources. Areas of interest include the creation of new telecommunications technologies, design of IP-based networks, cybersecurity.

Каптур Вадим Анатольевич (1980 г.р.). Закончил Одесскую национальную академию связи им. А.С. Попова (ОНАС им. А.С. Попова) в 2002 году. В 2007 году защитил диссертацию и получил степень кандидата технических наук по специальности «телекоммуникационные системы и сети». С первого курса обучения (1998 г.) работал в научно-исследовательской части, а в 2009 был назначен на должность проректора по научной работе ОНАС им. А.С. Попова. Имеет более 60 опубликованных научных трудов, а также является автором проекта Child online protection Worldwide (www.copworldwide.org), в рамках которого создана и функционирует система ограничения доступа к нецелевым ресурсам сети Интернет. Области интересов охватывают создание новых телекоммуникационных технологий, проектирование современных IP-сетей, вопросы кибербезопасности.